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Drodzy Mieszkańcy!

Grudzień zazwyczaj skłania 
nas do podsumowań. Dla nas, 
dla Gminy Bełchatów, mijający 
rok 2021 był szczególny z wielu 
względów. Ja chciałbym zwrócić 
uwagę tylko na jeden aspekt - na 
to, że był to czas, w którym dużo 
pieniędzy udało nam się pozyskać 
na inwestycje. 

Jeśli powiem, że w 2020 roku na 
wydatki majątkowe przeznaczo-
no w budżecie nieco ponad 5 mln 
zł, a w 2021 roku w tym samym 
dziale jest teraz zapisane 18 mln 
zł, to niewiele z tego wyniknie, bo  

co to w ogóle są te wydatki bieżą-
ce, majątkowe, itd, itp? Ujmę więc 
to inaczej, prościej: rok 2021 pod 
względem pieniędzy, które udało 
nam się zdobyć na inwestycje, był 
wyjątkowy. Otrzymaliśmy pienią-
dze z Rządowego Programu In-
westycji Lokalnych, ponad 5 mln 
zł z rządowego „Polskiego Ładu”, 
ponad 3 mln zł z puli przeznaczo-
nej na inwestycje kanalizacyjne, 
zakwalifikowaliśmy się do progra-
mu Społecznych Inicjatyw Miesz-
kaniowych, pozyskaliśmy pienią-
dze z funduszy europejskich czy 
dotacje z powiatu oraz z Urzędu 
Marszałkowskiego w Łodzi. I chcę 
tylko zaznaczyć, że te dofinanso-
wania nie spadły nam z nieba. O 
każdej z tych dotacji trzeba było 
rozmawiać, o każdą zabiegać i 
przekonywać, że dobrze ją wyko-
rzystamy. 

Te pieniądze wydajemy teraz 
na przemyślane inwestycje. Za-
kończyliśmy projekt, związany 
z montażem OZE, gotowe są 

drogi w Dobiecinie i Woli Mikor-
skiej, oczyszczalnia ścieków w 
Zawadach, niebawem zakończy-
my pierwszy etap kanalizacji w 
Ławach i drugi w Zdzieszulicach 
Górnych, trwa budowa Centrum 
Sportu i Rekreacji w Emilinie, go-
towe jest boisko w Kurnosie Dru-
gim, czekamy na projekty bloków 
mieszkalnych, które w ramach 
SIM powstaną w Dobrzelowie. Na 
przyszły rok planujemy wspólne 
remonty dróg z powiatem i prze-
budowy naszych gminnych dróg, 
musimy zacząć rozbudowywać 
nasze szkoły, kanalizacja powsta-
nie w kolejnych miejscowościach, 
startujemy z programem budowy 
betonowych dróg... 

Ktoś może powiedzieć: „to się 
nie uda”. Ale przecież dwa lata 
temu o tej porze byliśmy na skraju 
przepaści - finansowej oczywiście. 
Rok temu - byliśmy już dobrej my-
śli. Dziś mam prawo twierdzić, że 
to, co zakładamy, uda się zreali-
zować. Tak, jak obiecałem. n



INFORMACJE3

REMONTOWY 
RUCH  
NA DROGACH
Zakończyła się przebudowa 
drogi gminnej w Dobiecinie. Li-
czący niemal kilometr odcinek, 
prowadzący od drogi powia-
towej w stronę szkoły i dalej 
w kierunku granic miasta, ma 
nową nawierzchnię. Po przebu-
dowie jezdnia ma szerokość 5,5 
metra, wykonane zostały także 
chodniki i pobocza. W okolicy 
szkoły i orlika powstały zatocz-
ki parkingowe, a przy przejściu 
dla pieszych zamontowano pro-
gi zwalniające. Prace zostały 
sfinansowane dzięki dotacji z 
Rządowego Funduszu Inwesty-
cji Lokalnych. 

Gotowa jest również droga 
łącząca Wolę Mikorską z Emili-
nem (do skrzyżowania z drogą 
do tzw. starej Zalesnej). Tam 
roboty toczyły się również na 
prawie kilometrowym odcinku. 
W ramach przebudowy powsta-
ła jezdnia o szerokości 4,5 me-
tra oraz obustronne pobocza o 
szerokości 0,75 metra. Inwesty-
cja została zrealizowana przy 

wsparciu z Rządowego Fundu-
szu Inwestycji Lokalnych oraz 
dzięki środkom z budżetu Woje-
wództwa Łódzkiego. 

Wyremontowany został rów-
nież liczący 890 metrów odcinek 
drogi Łękawa - Słok. Gminna 
spółka komunalna prowadziła 
tam roboty z wykorzystaniem 
m.in. termosu do masy bitumicz-
nej na gorąco oraz remontera. 
Prace były współfinansowane 
przez Gminę Bełchatów i Nad-
leśnictwo Bełchatów. 

Gmina Bełchatów otrzymała w 
sumie 5 mln 605 tys. zł dofinan-
sowania w ramach Rządowego 
Funduszu „Polski Ład” na przebu-
dowę dróg gminnych w Korczewie 
i Oleśniku.
W przypadku Korczewa kwota do-
finansowania wynosi 2 mln 422 
tys. 500 zł. Przebudowany zo-
stanie odcinek od skrzyżowania 
z drogą powiatową Bełchatów - 

Bogdanów w stronę Mokracza o 
długości ok. 1,6 km. W przypadku 
Oleśnika dofinansowanie wynosi 
3 mln 182 tys. 500 zł. Przebudowa 
obejmie odcinek biegnący przez 
Oleśnik od ul. Brzozowej w stronę 
skrzyżowania z drogą powiatową 
(ok. 1,4 km)  i dalej do skrzyżowa-
nia z drogą prowadzącą w stronę 
Rząsawy. W sumie prace w Ole-
śniku obejmą ok. 2,3 km drogi.

PIENIĄDZE Z POLSKIEGO ŁADU NA PRZEBUDOWĘ 
DRÓG W KORCZEWIE I OLEŚNIKU

Droga w Dobiecinie

Droga Wola Mikorska - Emilin

Droga Łękawa - Słok
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W EmILINIE  
tRWA BUDOWA  
CENTRUM 
SPORtU 
I REKREACjI  

WIELOfUNKCyjNE  BOISKO  
W KURNOSIE DRUGIm
Ma 44,5 na 21,5 metra,  
syntetyczną nawierzchnię i 
będzie tu można grać m.in. 
w siatkówkę, koszykówkę, 
piłkę ręczną czy w tenisa. 
Mowa oczywiście o wie-
lofunkcyjnym boisku, które 
tej jesieni powstało przy Ze-
spole Szkolno - Przedszkol-
nym w Kurnosie Drugim. 
Obiekt wybudowano z my-
ślą o uczniach, ale nie tylko, 
bo boisko będzie udostęp-
niane wszystkim fanom ak-
tywnego spędzania czasu.  

- Mieszkańcy Kurnosa 
Pierwszego i Kurnosa Dru-
giego od dawna czekali na 
taki obiekt, jestem przeko-
nany, że wiele osób będzie 
z niego korzystać - mówi 

Krzysztof Polak, Przewod-
niczący Rady Gminy Beł-
chatów.

- Ten obiekt w zupełności 
spełnia nasze potrzeby w 
zakresie zajęć wychowa-
nia fizycznego. Teraz gdy 
tylko aura będzie na to po-
zwalała, lekcje w-f będą się 
obywały na świeżym powie-
trzu - podkreśla Grzegorz 
Gryczka, dyrektor ZSP w 
Kurnosie Drugim. 

Inwestycja kosztowa-
ła 278.595 zł, z czego 
201.346 zł to dofinansowa-
nie z Rządowego Funduszu 
Inwestycji Lokalnych, a 70 
tys. zł Gmina Bełchatów po-
zyskała z Urzędu Marszał-
kowskiego w Łodzi.

W Emilinie rozpoczęła się budo-
wa Centrum Sportu i Rekreacji. 
Do końca lipca 2022 roku gotowy 
ma być dwukondygnacyjny budy-
nek z zagospodarowanym pod-
daszem. Na parterze powstanie 
sala spotkań i zaplecze kuchen-
no - sanitarne, na poddaszu będą 
pomieszczenia administracyjne. 
W nowej świetlicy zamontowane 
będą instalacje fotowoltaiczne 
i pompy ciepła, natomiast obok 
budynku powstaną również miej-
sca parkingowe. 

Zadanie pn. Centrum Sportu i 
Rekreacji - świetlica w Emilinie 
zakończyć się ma pod koniec lip-
ca przyszłego roku. Inwestycja 
będzie kosztować 1.823.633,96 
zł, a na jej realizację Gmina Beł-
chatów pozyskała środku z Rzą-
dowego Funduszu Inwestycji Lo-
kalnych.

Jak podkreśla Wójt Gminy Beł-
chatów, Konrad Koc, na tym nie 
koniec. - Zależy nam, by w Emi-
linie powstało Centrum Spor-
tu i Rekreacji z prawdziwego 

 
zdarzenia, bo przecież na tere-
nie naszej gminy takiego obiektu 
jeszcze nie ma - podkreśla Kon-
rad Koc. - Będziemy się starać, 
by w kolejnych latach zabezpie-
czyć pieniądze na budowę wie-
lofunkcyjnego boiska w sąsiedz-
twie powstającego budynku.

DWUKONDyGNACyjNy BUDyNEK 
BĘDZIE GOtOWy POD KONIEC 
LIPCA 2022 ROKU.
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Mieszkańcy wschodniej części 
Zawad mogą odetchnąć - zakoń-
czyła się już rozbudowa oczysz-
czalnii ścieków Polaris, czyli in-
stalacji, do której podłączona jest 
ponad połowa posesji w tej miej-
scowości. Urządzenia, które do 
tej pory pracowały na terenie tej 
oczyszczalni były przeciążone i w 
dużej części wyeksploatowane, 
prace remontowe były więc nie-
zbędne. Inwestycja obejmowała 
m.in. wybudowanie ciągu biolo-
gicznej oczyszczalni ścieków, za-

budowę sita pionowego w istnie-
jącym zbiorniku przepompowni, 
budowę przepompowni ścieków 
surowych, zabudowanie studni z 
układem pomiarowym przepływu, 
czy budowę infrastruktury towa-
rzyszącej. 

- Zakres zaplanowanych robót 
i tak był duży, a już w ich trakcie 
okazało się, że nie uda się unik-
nąć pewnych dodatkowych prac. 
Na dodatek teren jest podmokły, 
więc wykonawca inwestycji na-
prawdę nie miał łatwego zadania 

- przyznaje Mirosław Klimas, kie-
rownik Referatu Inwestycji, który 
nadzorował przebieg robót. 

Rozbudowa oczyszczalni ście-
ków Polaris w Zawadach koszto-
wała nieco ponad 1,4 mln zł, przy 
czym na realizację tej inwestycji 
Gmina Bełchatów pozyskała dofi-
nansowanie z Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich oraz ze środ-
ków Powiatu Bełchatowskiego, 
Gminy Kleszczów i Wojewódzkie-
go Funduszu Ochrony Środowi-
ska i Gospodarki Wodnej w Łodzi.

W 2021 roku rozpoczęły się 
jeszcze dwie inne ważne inwe-
stycje, związane z rozbudową 
systemu sieci kanalizacyjnej. W 
Ławach powstaje pierwszy etap 
kanalizacji (920 metrów kolekto-
ra sanitarnego i 1,3 km rurociągu 
tłocznego). 

Z kolei w Zdzieszulicach Gór-
nych realizowany jest drugi etap 
kanalizacji tej miejscowości. W 
ramach tych prac wybudowane 
zostanie około 1000 metrów ko-
lektora sanitarnego, 430 metrów 
rurociągu tłocznego oraz odgałę-
zienia kanalizacyjne. 

Nowa oczyszczalnia ścieków  
w Zawadach już gotowa

PRZEBUDOWA ŚWIEtLICy W mIKORZyCACh
Wczesną wiosną rozpoczną się pra-
ce, związane z przebudową świetlicy 
w Mikorzycach. Pierwotnie planowa-
no jedynie termomodernizację tego 
obiektu, ale ze względu na zły stan 
techniczny budynku, zakres robót bę-
dzie większy (i przez to droższy), niż 
to pierwotnie zakładano. W ramach 
przebudowy zaplanowano m.in. roz-
biórkę elementów drewnianych, wy-
konanie i docieplenie ścian, dachu, 
wykonanie tynków wewnętrznych i 
zabudowy gipsowo - kartonowej, in-
stalacji elektrycznej, kanalizacji, czy 
ułożenie płytek podłogowych. 
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Jubileusz 50-lecia małżeństwa świę-
towały trzy pary z terenu Gminy Beł-
chatów. To Anna i józef Limanówka 
ze Zwierzchowa, henryka i Zdzisław 
Zawisza ze Zdzieszulic Górnych oraz 
Longina i Władysław furczyńscy z 
Zawadowa. Jubilaci odebrali meda-
le za długoletnie pożycie małżeńskie, 
przyznane im przez Prezydenta RP 
Andrzeja Dudę. Wręczył je Wójt Gmi-
ny Bełchatów Konrad Koc, który złożył 
również parom najserdeczniejsze ży-
czenia i gratulacje oraz przekazał upo-
minki. 

PARAfIA W ŁĘKAWIE 
mA jUż 90 LAt!

ŚWIĘtOWALI 
ZŁOtE GODy

jUBILEUSZ 50 LECIA mAŁżEńStWA

Parafia pw. Narodzenia NMP 
w Łękawie obchodziła 90-le-
cie istnienia. 8 listopada 
1937 roku została ona ery-
gowana przez ordynariusza 
łódzkiego ks. Biskupa Win-
centego Tymienieckiego. 
Jubileuszową mszę św. w 
parafii, której gospodarzem 
jest obecnie ks. Władysław 
Pietrzyk, celebrował  Arcy-
biskup Metropolita Łódzki 
Grzegorz Ryś.  W uroczysto-
ściach uczestniczyli byli pro-
boszczowie tej parafii, nie za-
brakło też samorządowców.
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ChODNIK 
W mySZAKACh, 
CIĄG PIESZO - 
ROWEROWY W 
AUGUStyNOWIE

W 2022 ROKU WIĘCEj ZAPŁACImy  
ZA ODBIÓR ODPADÓW KOmUNALNyCh
Od 1 stycznia 2022 roku zmienia-
ją się stawki opłat za odbiór od-
padów komunalnych na terenie 
Gminy Bełchatów. Niestety, po 
przeliczeniu kwoty z przetargu 
okazało się, że nie uda się unik-
nąć podwyżek. I tak w 2022 roku: 
• w przypadku odpadów se-

gregowanych zapłacimy 34 
zł za osobę na miesiąc 

• w przypadku odpadów nie-
segregowanych zapłacimy 
102 zł za osobę na miesiąc.

W przypadku posiadania zadekla-
rowanego kompostownika opłata 
za odbiór odpadów zmniejsza się 
o 2,5 zł za osobę miesięcznie. 

Od stycznia każdy mieszkaniec 
gminy będzie mógł też otrzymać 
odrębny kosz na papier - wystar-
czy złożyć deklarację w urzędzie.  

Czy w przyszłości za śmieci mo-
żemy płacić mniej? Owszem, pod 
warunkiem, że będziemy je se-
gregować. Naliczanie coraz wyż-
szych stawek przez firmę, która 
odbiera odpady  z terenu naszej 
gminy ma m.in. związek z tym, że 
z roku na rok mieszkańcy oddają 
coraz więcej śmieci w tzw. odpa-
dach zmieszanych, coraz więcej 
ich też dostarczają do Punktu Se-
lektywnej  Zbiórki Odpadów Ko-
munalnych w Zawadach. 

W 2021 roku do PSZOK dostar-
czono wyjątkowo dużo biomasy. 
Niestety, część mieszkańców ko-
rzystając z ulgi na kompostownik, 
odpady „bio” wywozi jednocze-
śnie do PSZOK. To oczywiście 
legalne, ale niestety, mocno prze-
kłada się na wzrost kosztów od-
bioru odpadów. Dlaczego? Otóż 
w PSZOK biomasa jest traktowa-
na tak samo,  jak odpady zmie-
szane i tak płacimy za jej odbiór z 
punktu. Potem te sumy są zlicza-
ne przy szacowaniu wysokości 
stawek opłat za odbiór śmieci na 
kolejny rok i w rezultacie wszyscy 
ponosimy związane z tym koszty. 

W Myszakach i Augustynowie za-
kończyły się inwestycje, które po-
prawią bezpieczeństwo pieszych 
i rowerzystów. W pierwszej z tych 
miejscowości powstał chodnik, a 
w drugiej ciąg pieszo - rowerowy. 
W obu wypadkach były to inwe-
stycje przy drogach powiatowych, 
więc realizowało je Starostwo Po-
wiatowe w Bełchatowie, a Gmina 
Bełchatów pokryła połowę kosz-
tów. 

Pierwszy etap ciągu pieszo 
- rowerowego w Augustyno-
wie ma długość 338 metrów, 
a jego budowa kosztowała 
273.552 zł. Jeszcze w tym roku 
gotowy będzie dodatkowy  od-
cinek trasy dla pieszych i ro- 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
werzystów, który uda się sfinan- 
sować dzięki oszczędnościom na 
wcześniejszych przetargach. 

Z kolei przy drodze powiatowej 
w Myszakach wybudowano 850  
metrów chodnika. Ta inwestycja 
kosztowała  471.383 zł, z czego  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Gmina Bełchatów wyłożyła  
232.720 zł. Jak podkreśla Wójt 
Gminy Bełchatów, Konrad Koc, 
w kolejnych latach realizowane 
będą następne etapy tych tak 
ważnych dla mieszkańców przed-
sięwzięć. 

Ciąg pieszo - rowerowy w Augustynowie

Chodnik w Myszakach
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GmINNy DZIEń EDUKACjI NARODOWEj  
OKAZjĄ DO NAGRÓD I WyRÓżNIEń

Szkoła Podstawowa w Dobieci-
nie była w tym roku gospodarzem 
Gminnego Dnia Edukacji Naro-
dowej. Tradycyjnie już wydarze-
nie to było okazją do wręczenia 
pedagogom nagród, przyzna-
nych przez Wójta Gminy Bełcha-
tów Konrada Koca. Otrzymali je: 
Aleksandra fornalik, dyrektor 
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 
w Domiechowicach, Joanna Lad-
ko - Szymańska, dyrektor Szkoły 
Podstawowej w Dobiecinie, Alek-
sandra Pakuła, dyrektor ZSP w 
Dobrzelowie, tomasz Starzyń-
ski, dyrektor ZSP w Łękawie, 
Aneta Borowska, nauczyciel 
ZSP w Janowie, małgorzata Kle-

win-Krzesiak, nauczyciel ZSP w 
Domiechowicach, Beata Roba-
szek, nauczyciel ZSP w Łękawie, 
Zuzanna Szafrańska, nauczy-
ciel ZSP w Dobrzelowie,  Kinga 
Szczygłowska, nauczyciel ZSP 
w Kurnosie Drugim.

Wręczono   również   nagrody,    
przyznane pedagogom przez dy-
rektorów poszczególnych szkół. 
Otrzymali je: julita Kardas - fi-
glus, Izabela Kołodziejczyk, Li-
dia Pawlik, Katarzyna Piasta, 
Krzysztof Orpel (wszyscy SP w 
Dobiecinie), Rafał Cierpiał, Ka-
tarzyna Kotas, Beata Sejdija,    
Anna Stasiak, Edyta Zawodziń-
ska (wszyscy ZSP w Dobrze-

lowie), Danuta Baczmańska, 
Agnieszka Karpińska, Agniesz-
ka Ostrowska, Anna Sękow-
ska, Anetta Sobieszek (wszyscy 
ZSP w Domiechowicach), Anna 
Sapela (ZSP w Janowie), Ange-
lika Dobrzelak, Anna jamroży, 
Agnieszka Łukjanow,  Angelika 
mularczyk - janus, julita Naj-
gebauer, Anna Niewieczerzał, 
małgorzata terlicka, Piotr Sto-
lecki (wszyscy ZSP w Kurnosie 
Drugim) oraz Robert Gembicki, 
Bożena mocherek, Hanna Pa-
radecka,  małgorzata Stypa, Ur-
szula Wolska (wszyscy ZSP w 
Łękawie). 

Za nami trzecia edycja Niepodle-
głościowego Marszu Nordic Wal-
king na Żółtą Górkę, organizowa-
nego przez Klub Nordic Walking 

Bełchatów przy wsparciu Centrum 
Kultury i Sportu Gminy Bełchatów. 
Uczestnicy rozpoczęli marsz polo-
nezem, by potem udać się na Żół-

tą Górkę, gdzie złożyli kwiaty przy 
żołnierskiej moglie z I wojny świa-
towej. Wszyscy uczestnicy impre-
zy otrzymali pamiątkowe medale. 

fani Nordic Walking po raz trzeci pomaszerowali na żółtą Górkę 
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Dla radnych 
był to rok  
pełen nowych  
wyzwań

trzeci rok pracy VIII kadecji 
Rady Gminy Bełchatów już nie-
mal za nami. jak go Pan zapa-
mięta? 
To był kolejny rok trudnych de-
cyzji. Na szczęście już nie tak 
dramatycznych jak te, które rad-
ni musieli podjąć dwa lata temu 
w związku z wdrażaniem planu 
oszczędnościowego, ale w 2021 
roku zmierzyliśmy się z wieloma 
wyzwaniami. Gdy przymowali-
śmy budżet na 2021 rok, zakładał 
on dochody gminy na poziomie 
nieco ponad 64 mln zł. Tymcza-
sem obecnie kształtują się one na 
poziomie ponad 77 mln zł. Przed 
radnymi wielokrotnie w ciągu tego 
roku stawała konieczność aktuali-
zacji budżetu, decydowania, na 
jakie zadania przeznaczyć nowe 
środki. Bywało, że niosło to rów-
nież za sobą konieczność pracy 
w trybie sesji nadzwyczajnych. 
Przyszło nam się też zmierzyć z 
projektami zupełnie nowymi, jak 
np. Społeczna Inicjatywa Miesz-
kaniowa.  

Pamiętam te pierwsze dysku-
sje na temat SIm-ów...
Faktycznie, było „gorąco”. Ale nie 
dziwię się radnym, tzw. SIMy to 
zupełna nowość, mieliśmy pra-
wo podchodzić do tego z pew-
nym dystansem. Jednak po raz 
kolejny okazało się, że wspólna 
dyskusja, zadawanie pytań i ana-

lizowanie odpowiedzi to sposób 
na osiągnięcie konsensusu. Bloki 
mieszkalne, które w ramach SIM 
powstaną w Dobrzelowie, mogą 
rozwiązać nasze problemy w za-
kresie zapotrzebowania na lokale 
mieszkalne. Zresztą do tej pory 
temat SIM-u, ilekroć pojawia się 
na sesji, zawsze skłania radnych 
do dyskusji. 

Emocje, ale już nieco innego 
typu, były podczas debaty nad 
wnioskiem dotyczącym zmiany 
granic gminy Kleszczów ...

Tak, to kolejny trudny temat, 
przed którym w 2021 roku stanęła 
Rada Gminy Bełchatów. Wniosek 
Wojewody Łódzkiego pociągnął 
za sobą konieczność przeprowa-
dzenia konsultacji społecznych, 
a następnie ustalenia przez radę 
stanowiska w sprawie zmiany 
granic. Dyskusja była owocna, 
wniosek poparliśmy 14 głosami 
za przy 1 głosie wstrzymującym 
się. 

jednomyślność była za to 
przy okazji uchwalania fundu-
szu Sołeckiego na 2022 rok. 

Fundusz Sołecki to pula, której 
przywrócenia mieszkańcy wyglą-
dali z ogromną niecierpliwością. 
Proszę mi wierzyć, że wszystkim 
radnym bardzo zależało na to, by 
móc te środki uruchomić w przy-
szłym roku i z radością przyjęli-

śmy propozycję Wójta, dotyczą-
cą zabezpieczenia Funduszu w 
budżecie na przyszły rok. Osobi-
ście bardzo cieszę się z tego, że 
mieszkańcy większości miejsco-
wości w ramach dysponowania 
swojego Funduszu Sołeckiego 
zdecydowali się wesprzeć projekt 
budowy drog betonowych.

Nie zabrakło też takich tema-
tów, które od kilku lat jak bu-
merang wracają pod obrady 
radnych. 

Owszem, takim tematem jest 
np. ustalanie stawek za odbiór 
odpadów komunalnych. W listo-
padzie radni znów stanęli przed 
koniecznością podjęcia uchwały 
w tej sprawie. Mówię, że była to 
konieczność, bo w gruncie rze-
czy nie było tu żadnego pola ma-
newru, musieliśmy dostosować 
uchwałę do sum narzuconych w 
przetargu. Liczę na to, że zgodnie 
z obietnicą Wójta, za kilkanaście 
tygodni będziemy mogli wrócić do 
tematu ewentualnych dopłat dla 
mieszkańców z budżetu gminy.  

można pokusić się o stwier-
dzenie, że jeśli czegoś w pracy 
Rady w 2021 roku zabrakło, to 
było to powołanie młodzieżo-
wej Rady Gminy. 

Bardzo żałuję, że pandemia 
przeszkodziła nam w powołaniu 

cd. na sąsiedniej stronie 

rozmowa z Krzysztofem Polakiem, 
Przewodniczącym Rady Gminy Bełchatów
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POZNAj SWOjEGO SOŁtySA

tERESA
CEGLAREK
SOŁECTWO 
ZDZIESZULICE 
GÓRNE
Ma 59 lat, od 2010 
roku mieszka w 
Zdzieszulicach Gór-
nych. Jej oczkiem w 
głowie są wnuczęta: 
Sara, Julian, Kacper, 
Zuzia, Lena i Amel-
ka. Funkcję sołtysa 
pełni nieprzerwanie 
od 2011 roku, była 
też Radną Gminy 
Bełchatów w latach 
2012-2018. Zawodo-
wo związana jest z 
jedną z gminnych jed-
nostek organizacyj-
nych. Jak podkreśla, 
bardzo ważna jest  

 
dla niej integracja lo-
kalnej społeczności, 
organizuje wycieczki  
czy spotkania np. z 
okazji 8 marca.  
Jak mówi, stara się 
zawsze służyć miesz-
kańcom i działać na 
rzecz rozwoju swo-
jej miejscowości. W 
wolnym czasie lubi 
zajmować się przydo-
mowym ogródkiem. 

IRENA 
WRÓBLEWSKA
SOŁECTWO 
ZWIERZCHÓW
Ma 63 lata, jest mamą 
dwóch synów i dwóch 
córek oraz babcią je-
denaściorga wnucząt: 
Andżeliki, Natalki, 
Amelki, Mai, Julii, Igi, 
Kuby, Bartka, Kacpra, 
Pawła i Damiana. 
Pani Irena jest już 
emerytką. Obecna 
kadencja jest jej de-
biutem w roli sołtysa 
Zwierzchowa. Sołec-
two w ubiegłym roku 
zdobyło i zrealizo-
wało grant z Urzędu 
Marszałkowskiego, 
aktywnie uczestni-
czy też w dożynkach 
gminnych czy para- 

 
fialnych. Wspólnie z 
Radą Sołecką orga-
nizują również impre-
zy integracyjne dla 
mieszkańców. 
W wolnym czasie naj-
bardziej lubi układać 
puzzle. Z przyjemno-
ścią zajmuje się też 
swoim przydomowym 
ogródkiem oraz roz-
wiązuje krzyżówki. 

jANINA 
mAtUSIAK
SOŁECTWO 
ZDZIESZULICE 
DOLNE
Ma 71 lat, od czter-
dziestu lat mieszka 
w Zdzieszulicach 
Dolnych. Jest mamą 
dwóch córek i trzech 
synów oraz babcią 
siedmiorga wnucząt: 
Dominika, Karoliny, 
Julii, Miłosza, Mai, 
Mikołaja i najmłod-
szej Hani. 
Jest emerytką, a 
funkcję sołtysa Zdzie-
szulic Dolnych peł-
ni już od czterech 
kadencji. Aktywnie 
działa również w Kole 
Gospodyń Wiejskich,  

 
które powstało w tej 
miejscowości. 
Pani Janina w wol-
nym czasie bardzo 
lubi czytać książki, z 
przyjemnością opie-
kuje się też wnukami. 
Jednak jej prawdzi-
wą pasją są podróże 
- te bliskie i te trochę 
dalsze, bouwielbia 
poznawać nowe miej-
sca. 

tego gremium. Wybo-
ry zostały już przecież 
rozpisane. Ale jeszcze 
na grudniowej sesji 
wracamy do tematu 
Młodzieżowej Rady 
Gminy. Liczę, że wio-
sną przyszłego roku 
uda nam się ją wybrać. 

A propos roku 
2022: czego się Pan 
po nim spodziewa? 

W 2022 rok wcho-
dzimy ze stabilnym 
budżetem, gwarantu-
jącym bezpieczny roz-
wój. Z zaciekawieniem 
i uwagą przyglądam 
się nowym propozy-
cjom wójta w zakre-
sie rozbudowy szkół, 
budowy dróg betono-
wych, inwestycji wod-
no - kanalizacyjnych 
czy wodociągowych. 
Tych pomysłów jest 
wiele, są ciekawe i 

w mojej opinii - są 
jak najbardziej możli-
we do zrealizowania. 
Spodziewam się, że w 
ciągu roku wiele z tych 
kwestii będzie wywo-
ływać wśród radnych 
gorące dyskusje. Ta 
aktywność jest bez-
względnie godna po-
chwały. Martwi mnie 
jedynie fakt, że nie do 
wszystkich trafiają ra-
cjonalne argumenty i 
czasami niektórzy rad-
ni po prostu nie chcą 
dać się przekonać do 
poszczególnych pro-
jektów proponowa-
nych przez Wójta. Tym 
bardziej cieszy mnie w 
tej sytuacji to, że sta-
bilna większość rad-
nych popiera propo-
zycje, składane przez 
Wójta i pozwala mu na 
realizację jego progra-
mu. 

cd. ze strony 10
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Być dobrym 
uczniem 
i miłym kolegą...
Pierwszaki ze szkół, prowadzonych przez Gminę 
Bełchatów, są już prawdziwymi uczniami! Podczas 
szkolnych uroczystości, związanych ze składa-
niem przez nich ślubowania, nie zabrakło pięk-
nych występów, prezentów i wzruszeń. W sumie 
w roku szkolnym 2021/2022 do klas pierwszych w 
naszych szkołach uczęszcza 104 dzieci. 
Ale nie tylko nasze pierwszaki przeżywały tej jesie-
ni ważne chwile. Swoje święto miały też młodsze 
dzieci, które zostały pasowane na przedszkolaka. 
Do pięciu przedszkoli, na terenie Gminy Bełcha-
tów w tym roku szkolnym uczęszcza 195 dzieci. 
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IGRZySKA SPORtOWO - REKREACyjNE 
mIESZKAńCÓW GmINy BEŁChAtÓW

106 osób rywalizowało w tego-
rocznej odsłonie Igrzysk Spor-
towo - Rekreacyjnych Gminy 
Bełchatów. Oto wyniki w po-
szczególnych dyscyplinach: 
*rzut lotką kobiet: 1. Agniesz-
ka Młynarczyk (Niedyszyna), 
2. Daria Frączkowska (Zawa-
dów), 3. Katarzyna Błaszczyk 
(Postękalice - Dobiecin); *rzut 
lotką mężczyzn: 1. Adam Ka-
czorowski (Janów), 2. Kamil 
Stępień (Janów), 3. Mateusz 
Kędzia (Zawadów); *warcaby 
kobiet: 1. Zuzanna Zielińska 
(Łękawa), 2. Paulina Stanisz 
(Zawadów), 3. Nadia Kru-
szyńska (Łękawa); *warcaby 
mężczyzn: 1. Piotr Stanisz 
(Zawadów), 2. Artur Kurow-
ski (Zawadów), 3. Tomasz 
Książek (Łękawa); *szachy 
kobiet: 1. Alicja Kokoszka 
(Postękalice - Dobiecin), 2. 
Katarzyna Golik - Zielińska 
(Łękawa), 3. Maja Golik (Za-
wadów), *szachy mężczyzn: 
1. Piotr Stępiński (Oleśnik), 
2. Jarosław Kiełbik (Łękawa), 
3. Kacper Pole (Józefów); 
*bieg przełajowy kobiet: 1. 
Martyna Cichuta (Janów), 2. 
Paulina Orzechowska (Po-
stękalice - Dobiecin), 3. Nata-
lia Orzechowska (Postękalice 
Dobiecin); *bieg przełajowy 

mężczyzn: 1. Rafał Motyl 
(Zawadów), 2. Przemysław 
Gołąb (Postękalice - Dobie-
cin), 3. Kamil Romas (Janów); 
*wielobój sprawnościowy: 1. 
Kamil Sztajerowski (Janów), 
2. Igor Kowalski (Mazury), 3. 
Fabian Szczepanik (Zawa-
dów); *wyciskanie odważnika 
17,5 kg: 1. Karol Ozga (Zawa-
dów), 2. Damian Janus (Łę-
kawa), 3. Marcin Jakóbczak 
(Niedyszyna); *tenis stołowy 
kobiet: 1. Joanna Madejczyk 
(Zawadów), 2. Marcela Niem-
czyk (Łękawa), 3. Magdalena 
Kucharska (Janów); *tenis 
stołowy mężczyzn: 1. Bar-
tosz Szymczak (Niedyszyna), 
2. Oktawian Waleszek (Łęka-
wa), 3. Tomasz Kotfin (Po-
stękalice - Dobiecin); *prze-
ciąganie liny: 1. Mazury, 2. 
Zawadów, 3. Łękawa, 4. Nie-
dyszyna, 5. Postękalice - Do-
biecin.
Klasyfikacja drużynowa: 
1. Zawadów, 2. Łękawa, 3. 
Janów, 4. Postękalice - Do-
biecin, 5. Niedyszyna, 6. Ma-
zury.
Nasi reprezentanci zaliczyli też  
świetny start na Igrzyskach 
Sportowo - Rekreacyjnych LZS 
woj. łódzkiego, drużynowo zaj-
mując tam drugie miejsce. 

Ucznowie z Dobiecina najlepsi w województwie
Na medal i to złoty spisała się repre-
zentacja Szkoły Podstawowej w Do-
biecinie z rocznika 2011, wygrywając 
półfinałowy turniej Szkolnej Ligi Rug-
by Tag. Chłopcy i dziewczęta z czwar-
tej klasy szkoły w Dobiecinie nie mieli 
sobie równych podczas zawodów, 
rozegranych na boiskach KS Budow-
lanych Łódź - wygrali tam wszystkie 
mecze. Zwycięstwo w etapie woje-
wódzkim to dla nich przepustka do 
zawodów na etapie centralnym, które 
zostaną rozegrane Warszawie.
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Godziny pracy Urzędu:
poniedziałek - piątek 7.30-15.30

wtorek 7.30- 17.00
Sekretarz Urzędu Gminy 

Małgorzata Filipek
tel. 44 632-52-11 

Skarbnik Urzędu Gminy 
Małgorzata Łągiewska

tel. 44 632-52-11 

Zastępca Wójta Gminy Bełchatów
Damian Marczewski
tel. 44 632-52-11

Dyrektor Wydziału ds. Rozwoju Gminy 
Zofia Szumigaj-Grochocka
tel. 44 632-52-11 wew. 56

Referat Budżetu i Finansów
tel. 44 632-47-54 wew. 37

Referat ds Podatków, Opłat i Windykacji
Kierownik Ewa Smuga-Olczyk

tel. 44 632-47-54 wew. 27

Referat Gospodarki Nieruchomościami 
i Ochrony Środowiska

Kierownik Włodzimierz Galimski
tel. 44 632-65-68 wew. 32

Referat Infrastruktury Technicznej
Kierownik Alicja Chlaściak
tel. 44 632-59-87 wew. 42

Referat Inwestycji
Kierownik Mirosław Klimas
tel. 44 632-52-11 wew. 50

Zespół ds Zamówień Publicznych 
Koordynator: Damian Marczewski

tel. 44 632 52 11

Referat Spraw Obywatelskich 
i Obrony Cywilnej

Kierownik Sławomir Kuśmierek
tel. 44 632-66-39 wew. 49

Referat Gospodarczy
Kierownik Agnieszka Olszewska

tel. 44 632-52-83 wew. 39

Referat Organizacyjny i Kadr
tel. 44 632-66-39 wew. 33

Biuro Rady Gminy
Alicja Grabska

tel. 44 632-59-87 wew. 41

Referat Oświaty
Kierownik Anna Więcławek
tel. 44 632-47-54 wew. 36

Zespół Radców Prawnych
tel. 44 632-52-83 wew. 25

Inspektor Ochrony Danych Osobowych
Sławomir Kuśmierek

tel. 44 632-66-39 wew. 43

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej
Kierownik Anna Kumor

tel.  44 632-42-01

Centrum Kultury i Sportu 
Gminy Bełchatów

Dyrektor Anna Kamieniak
tel. 44 635-14-80

Przedsiębiorstwo Komunikacji, Transportu 
i Usług Komunalnych Gminy Bełchatów

Prezes Mateusz Rogut
tel. 44 632-33-24 oraz całodobowo

w sytuacjach alarmowych 
669-200-082   669-200-066

RADA GMINY BEŁCHATÓW

wydawca: Centrum Kultury i Sportu Gminy Bełchatów
Adres redakcji: Bełchatów ul. Kościuszki 13 
Redaktor naczelny: Ewa Drzazga
Nakład: 4500 egzemplarzy

www.ugbelchatow.pl www.facebook.com/Gmina-Bełchatów

Biuro Rady Gminy

ul. Kościuszki 13
97-400 Bełchatów

tel. 44 632 52 11 wew. 41

Czynne: poniedziałek, środa, 
czwartek, piątek 

w godzinach 7.30-15.30, 
wtorek 7.30-17.00

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Polak pełni dyżur w pierwszy i trzeci wtorek miesiąca w godz. 15-17, tel. 601 358 884 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Furczyński pełni dyżur w czwarty wtorek miesiąca w godz. 15.30-17, tel. 503 353 953 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Marzena Polak pełni dyżur w drugi wtorek miesiąca w godz. 15-17, tel. 506 231 780

Krzysztof Polak
przewodniczący Rady Gminy

Marzena Polak
wiceprzewodnicząca Rady Gminy  

Rafał Furczyński
wiceprzewodniczący Rady Gminy

Monika SaduraBogumiła Robak Janusz Werecki

Piotr KotasGrażyna Kałużna

Wojciech Rzepecki

Przemysław Gołąb

Paweł Lesiak

Szczepan Frączkowski

Rafał MarekJacek Ludwiczak Zygmunt Paradecki


